
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 461/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για τη Μελέτη 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του έργου 
«Βελτίωση οδού Βέροιας – Έδεσσας». 

 
       Σήμερα 20 Αυγούστου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 16-8-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Ουρσουζίδης  
4. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Ν. Ουσουλτζόγλου  
6. Δ.  Πέτκος Σ. Γεωργιάδης  
7. Κ. Κόλβατζης Ι.  Τριανταφυλλίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Α. Ταραλάς Πάρεδροι 
9. Λ. Τάκης Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Π. Πιτούλιας Ε. Σοφιανίδης  
11. Α. Κεσίδης Ε. Λευκοπούλου  
12. M. Σουμελίδης Γ. Μανακούλης  
13. Χ.  Σκουμπόπουλος Π.    Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
432/2001 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 433/2001 
απόφασης    αποχώρησε ο   κ.   Ι.    Ακριβόπουλος και  

14. Χ. Γεωργιάδης 
15. Β. Γιαννουλάκης 
16. Λ. Τσαβδαρίδης 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Κουκουρδής επανήλθε κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 434/2001 

απόφασης. 
3) Κατά τη συζήτηση πρακτικού του 19ου θέματος 
αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 447/2001 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Πέτκος, Π. 
Πιτούλιας. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2001 
απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Πέτκος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2001 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Πέτκος. 

 



 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος  εισηγούμενος το 35ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-7-2001 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας  γνωρίζουμε ότι με το αρ. πρωτ. Ν.Σ. 387/4-7-2001 έγγραφο του 
Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας μας γνωστοποιήθηκε ότι έγινε Μελέτη 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) στα όρια του Δήμου μας για το έργο 
«Βελτίωση οδού Βέροιας-Έδεσσας». 
 Σύμφωνα με το παραπάνω σχετικό θα πρέπει  το Δημοτικό Συμβούλιο να 
εκφράσει τις απόψεις του σχετικά με τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις, του 
προαναφερόμενου έργου. 
 Επίσης ο προεδρεύων αντιπρόεδρος  έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 
14-8-2001 εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών Προβλημάτων με 
την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα υπέρ της διάνοιξης της οδού Βέροιας – Έδεσσας 
θεωρώντας ότι τα οφέλη από τη διάνοιξη της παραπάνω οδού (μείωση ατυχημάτων, 
ταχύτερη πρόσβαση στους γύρω οικισμούς) είναι σαφώς μεγαλύτερα από τις πιθανές 
περιβαλλοντικές επιπτώσεις στα όρια του Δήμου μας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-7-2001 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Ε. Λελεκάκη. 
2.- Την από 14-8-2001 εισήγηση της επιτροπής Ποιότητας Ζωής και Κοινωνικών 
Προβλημάτων. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εκφράζει τη θέση του υπέρ της διάνοιξης της οδού Βέροιας – Έδεσσας 
θεωρώντας ότι τα οφέλη από τη διάνοιξη της παραπάνω οδού (μείωση ατυχημάτων, 
ταχύτερη πρόσβαση στους γύρω οικισμούς) είναι σαφώς μεγαλύτερα από τις πιθανές 
περιβαλλοντικές επιπτώσεις στα όρια του Δήμου μας. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    461/ 2001 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 

 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Κ. Ασλάνογλου Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης Ε. Κουκουρδής 
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-8-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


